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Notulen van de gemeenteraad 

Zitting van dinsdag 24 mei 2022  

Aanwezig: Eddy Moens, voorzitter. 

Eddy Bevers, burgemeester. 

 

Georges Meeus, Marc De Laet, Kevin Eeraerts, Michel Eeraerts, 

Anita Moens, Serkan Bozyigit, Nick Boeykens, Daniel De Maeyer, 

Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort, Hilde Van Dyck, 

Nelleke Van de Ven, Gert Boey, raadsleden. 

 

Thierry Serrien, Mina Koukas, Luc Spiessens, Ronald Somers, 

Ilse Lenvain, Bavo Anciaux, schepenen. 

 

Rudi Kennes, Murat Oner, Maaike Bradt, raadsleden. 

 

Dirk Blommaert, algemeen directeur 

 

Verontschuldigd: Véronique De Wever, raadslid 

AGENDA 

Punten van de openbare zitting 

 

De voorzitter vraagt aan de leden van de gemeenteraad, per stemming,  

agendapunt 13 – Integrale veiligheid : Goedkeuring politieverordening van 24 

mei 2022 inzake het uitvaardigen van een tijdelijk samenscholingsverbod 

wegens de aanhoudende openbare ordeverstoring in het centrum van 

Willebroek, aan de agenda toe te voegen. 

 

Besluit: Unaniem 

 

 

Punten 1 tot en met 10 werden hem meegedeeld door het college van burgemeester en 

schepenen. 

 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

1. Notulen vorige vergadering 

2. OVEREENKOMST MET STATUTAIRE DRAAGKRACHT VAN HET 

INTERBESTUURLIJK SAMENWERKINGSVERBAND “VACCINATIEPUNT N16” 

ICT 

3. Algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Cipal van 23 juni 

2022 – mandaat van de gemeenteraad 
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Financiën 

4. Tarief en prijssubsidiereglement Kanaalfeesten 2022 AGB Willebroek 

Bouwen en wonen 

Openbare werken 

5. Fluvius Antwerpen - Algemene Vergadering tevens jaarvergadering - 15 juni 

2022 

6. IVERLEK - Algemene Vergadering tevens jaarvergadering 17 juni 2022 

7. Pidpa - Algemene Vergadering - 24 juni 2022 

8. De Vlaamse Waterweg - Algemene Vergadering van de Aandeelhouders - 25 

mei 2022 

Omgeving 

9. Aanstelling leden GECORO 

10. IVAREM - Algemene Vergadering - 17 juni 2022 

 

Bijkomende punten van de openbare zitting 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

11. Bijkomende punten 

Bouwen en wonen 

Omgeving 

12. Volkshuisvesting Willebroek - Jaarlijkse statutaire vergadering der vennoten - 

20 juni 2022 

Welzijn 

Integrale veiligheid 

13. Integrale veiligheid : Goedkeuring politieverordening van 24 mei 2022 inzake 

het uitvaardigen van een tijdelijk samenscholingsverbod wegens de 

aanhoudende openbare ordeverstoring in het centrum van Willebroek 
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OPENBARE ZITTING 

Punten van de openbare zitting 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

1. Notulen vorige vergadering 

Besluit: Unaniem 

De raad besluit goedkeuring te hechten aan de notulen van de vergadering van de 
gemeenteraad van 26 april 2022. 

 
 

2. OVEREENKOMST MET STATUTAIRE DRAAGKRACHT VAN HET 

INTERBESTUURLIJK SAMENWERKINGSVERBAND “VACCINATIEPUNT N16” 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Het “Draaiboek vaccinatiecentra” van het Agentschap Zorg en Gezondheid aan de lokale besturen 

legt op om per eerstelijnszone maximaal twee vaccinatiecentra op te richten.  
Vanaf 1 mei 2022 dienen de lokale besturen in samenwerking met de eerstelijnszone te werken 
met een op- en afschalingsplan.  Dit op- en afschalingsplan bestaat uit drie vooraf uit te werken 
fasen afhankelijk van de te vaccineren doelgroepen en volumes. Binnen de eerstelijnszone wordt 
een planning opgemaakt om op korte tijd te schakelen tussen de verschillende fases, zodat flexibel 

geschakeld kan worden tussen verschillende volumes en doelgroepen.  De zorgraden en lokale 
besturen maken onderling afspraken om dit op- en afschalingsplan te organiseren.    

 
Binnen de ELZ Klein-Brabant Vaartland waren er tot eind april twee vaccinatiecentra. Vanaf 1 mei 
2022 wensen de VLVC026 - VC Klein-Brabant in de Sport- en evenementenhal Binder en VLVC027 
- VC Willebroek in AED studios te Willebroek te fuseren naar VLVC026 - Vaccinatiepunt N16 in de 
huisartsenwachtpost N16, Kleine Amer 24B te 2870 Puurs-Sint-Amands. 

Feiten en context 

Artikel 392 van het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat twee of meer gemeenten een 
samenwerkingsverband zonder rechtspersoonlijkheid kunnen vormen om, zonder 
beheersoverdracht, een welbepaald project van gemeentelijk belang te verwezenlijken. Aangezien 
de gemeenten Bornem, Willebroek en Puurs-Sint-Amands zich in dit kader laten bijstaan door de 
Eerstelijnszone Klein-Brabant-Vaartland, komt er krachtens art. 392 Decreet Lokaal Bestuur een 
interbestuurlijk samenwerkingsverband tot stand. 
 

Middels een “overeenkomst met statutaire draagkracht” maken de 4 deelnemers de nodige 
afspraken over de oprichting van het vaccinatiepunt, onder meer (maar niet beperkt tot) de 
logistieke voorwaarden, de inbreng van middelen, personeel en logistiek en de bestuurlijke en 
democratische terugkoppeling. 
 
Vanuit Vlaanderen wordt geadviseerd dat de algemene bestuurlijke aansturing van het 
vaccinatiepunt gebeurt volgens de principes van de intergemeentelijke samenwerking uit het 

Decreet Lokaal Bestuur, meer bepaald met een beheerscomité, maar dat dit minimaal ingevuld kan 
worden en enkel moet samenkomen indien noodzakelijk voor fundamentele beslissingen en voor 
democratische terugkoppeling. 
 
Puurs-Sint-Amands zal optreden als beherende gemeente / penvoerende organisatie.  
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Aan de gemeenteraad zal gevraagd worden om de overeenkomst met statutaire draagkracht van 

het interbestuurlijk samenwerkingsverband “Vaccinatiepunt N16” goed te keuren. 

Juridische grond 

Volgende bevoegdheidsgrond en regelgeving is van toepassing:  
 

Bevoegdheidsgrond  
• Het Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikelen 40 en 41; 

 
Toepasselijke regelgeving  

• Het Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 392 e.v. 

Adviezen - argumenten 

/ 

Financiële gevolgen & communicatie 

/ 

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad keurt de overeenkomst met statutaire draagkracht van het interbestuurlijk 
samenwerkingsverband “Vaccinatiepunt N16” goed. 

 
 

ICT 

3. Algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Cipal van 23 juni 

2022 – mandaat van de gemeenteraad 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Algemene vergadering van de dienstverlenende vereniging Cipal van 23 juni 2022 – mandaat van 

de gemeenteraad 
 

Juridische grond 

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 (“DLB”) en in het bijzonder op art. 40 
inzake de bevoegdheid van de gemeenteraad en inzake de intergemeentelijke samenwerking; 
 

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van de dienstverlenende vereniging Cipal (hierna 
kortweg “Cipal”); 
 
Gelet op de statuten van Cipal; 
 
Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 26 februari 2019 inzake de aanduiding van de 

vertegenwoordiger van de gemeente op de algemene vergaderingen van Cipal; 

 
Gelet op de oproeping tot de algemene vergadering van Cipal van 23 juni 2022 met de volgende 
agendapunten: 
 

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemer(s) 
2. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de enkelvoudige 

jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2021 

3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2021, 
afgesloten op 31 december 2021 

4. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de 
geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2021 

5. Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2021, 
afgesloten op 31 december 2021 
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6. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en aan de commissaris voor de 

uitoefening van hun mandaat tijdens het boekjaar 2021 
7. Benoeming commissaris en vaststelling vergoeding 
8. Vervanging bestuurder 
9. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering 

 
Gelet op de toelichtende nota van Cipal betreffende de agendapunten van deze algemene 
vergadering; 
 
Gelet op de voorstellen van de raad van bestuur van Cipal, 
 

Adviezen - argumenten 

Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te 
weigeren. 

Financiële gevolgen & communicatie 

Nvt. 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

Artikel 1: Op basis van de bekomen documenten en de toelichtende nota worden de 
agendapunten van de algemene vergadering van Cipal van 23 juni 2022 goedgekeurd. 
 

Artikel 2: De vertegenwoordiger van de gemeente wordt gemandateerd om op de algemene 
vergadering van Cipal van 23 juni 2022 te handelen en te beslissen conform dit besluit. Indien 
deze algemene vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen of indien deze algemene 
vergadering om welke reden dan ook zou worden verdaagd, dan blijft de vertegenwoordiger van de 
gemeente gemachtigd om deel te nemen aan elke volgende vergadering met dezelfde agenda. 
 
Artikel 3: Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van 

onderhavig besluit en in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan Cipal. 
 
 

Financiën 

4. Tarief en prijssubsidiereglement Kanaalfeesten 2022 AGB Willebroek 

Voorgeschiedenis 

Middels gemeenteraadsbeslissing van 27 juni 2017 werden de oprichting en de statuten van het 
Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek, afgekort AGB Willebroek, goedgekeurd. 
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Op 3 oktober 2017 keurde de Vlaamse minister van Binnenlands Bestuur, Inburgering, Wonen, 

Gelijke Kansen en Armoedebestrijding de gemeenteraadsbeslissing van 27 juni 2017 goed. Deze 
beslissing werd gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad van 24 oktober 2017 
 

Feiten en context 

Overeenkomstig artikel 2, § 3 van de beheersovereenkomst tussen het AGB en de Gemeente werd 
het AGB belast met de organisatie van het outdoor evenement ‘Kanaalfeesten 2022’.  
Het autonoom gemeentebedrijf bepaalt de tarieven voor het verlenen van het recht op toegang tot 
het evenement op zodanige wijze dat de ontvangsten de kosten overtreffen. 
Op basis van de geraamde kosten en het geraamde aantal bezoekers wordt een tarief van 15 EUR 
(excl BTW) vastgesteld voor de toegang tot de Kanaalfeesten. 
De Gemeente Willebroek neemt kennis van dit tarief, maar wenst dat het evenement toegankelijk 

blijft voor iedereen, zodat zij ervoor kiest om de betaling van de toegangsprijs op zich te nemen via 
derdebetalerssysteem. 
 

Juridische grond 

Het Decreet Lokaal Bestuur. 
De beheersovereenkomst tussen AGB en Gemeente, inzonderheid Hoofdstuk VII – Financiering. 

 

Besluit: Unaniem 

Artikel 1 
De gemeenteraad keurt het “prijssubsidiereglement kanaalfeesten 2022”, vermeld in artikel 2 van 
de huidige beslissing, ten voordele van het AGB Willebroek goed. 
 

Artikel 2 
 
PRIJSSUBSIDIEREGLEMENT KANAALFEESTEN 2022 - AGB Willebroek 
 
Het Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek heeft haar uitgaven met betrekking tot de Kanaalfeesten 
2022 geraamd. Op basis van deze ramingen heeft het Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek 

vastgesteld dat voor de editie 2022 de inkomsten voor de toegangsgelden tot het evenement 

minstens 15 EUR exclusief btw moeten bedragen om economisch rendabel te zijn. 
 
Om ervoor te zorgen dat de inkomsten van de Kanaalfeesten 2022 de uitgaven overtreffen wenst 
het Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek het toegangsgeld (exclusief 6% btw) voor recht op 
toegang tot het evenement te bepalen op 15 EUR. 
 

Rekening houdend met de culturele functie van het evenement, wenst de Gemeente dat het 
evenement toegankelijk blijft voor iedereen. De Gemeente Willebroek verbindt er zich toe om voor 
de editie 2022 de toegangsgelden te subsidiëren middels een derdebetalerssysteem, zodat het 
evenement voor de bezoekers kosteloos blijft. 
 
De waarde van de prijssubsidie toegekend door de Gemeente Willebroek voor recht op toegang tot 
de Kanaalfeesten 2022 bedraagt 15 EUR per bezoeker. 

 
Het AGB zal zorgen voor een telling van het aantal bezoekers van het evenement en zal uiterlijk op 

de 10de werkdag volgend op het evenement de Gemeente Willebroek een overzicht bezorgen van het 
aantal bezoekers dat toegang heeft verkregen tot het evenement. Dit overzicht dient tevens het 
bedrag aan te betalen prijssubsidies te bevatten. De afrekening van deze prijssubsidies zal gebeuren 
middels de uitreiking van een debet nota die het Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek uitreikt aan 
de Gemeente Willebroek. De Gemeente Willebroek dient deze debet nota te betalen aan het 

Autonoom Gemeentebedrijf Willebroek binnen de 5 werkdagen na ontvangst. 
 
Artikel 3 
De toezichthoudende overheid overeenkomstig artikel 330 Decreet Lokaal Bestuur op de hoogte te 
brengen van de bekendmaking op de webtoepassing.  
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Bouwen en wonen 

Openbare werken 

5. Fluvius Antwerpen - Algemene Vergadering tevens jaarvergadering - 15 juni 

2022 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

De gemeente Willebroek werd per aangetekend schrijven van 1 april 2022 opgeroepen om deel te 
nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Fluvius Antwerpen die op 15 juni 
2022 om 18u00 plaats heeft in het Kasteel van Brasschaat, Hemelhoevedreef 1, 2930 Brasschaat. 

 

Feiten en context 

De gemeente Willebroek neemt ingevolge de fusie van Iveg met IMEA en Integan vanaf deze 
legislatuur voor één of meerdere activiteiten deel aan de opdrachthoudende vereniging Fluvius 
Antwerpen. 
 

Punten op de agenda:  
 

1. Kennisneming verslagen van Fluvius Antwerpen van de raad van bestuur en van de 
commissaris over het boekjaar 2021. 

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Fluvius Antwerpen afgesloten op 31 december 
2021 (balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels). 

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 en volgend WVV.  
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Fluvius Antwerpen met betrekking tot het 
boekjaar 2021. 

5. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten.  
6. Statutaire benoemingen. 
7. Statutaire mededelingen. 

 
Vertegenwoordiger, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019: Michel 
Eeraerts. 
 

Juridische grond 

Het feit dat de Gemeente Willebroek voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 

opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen. 
 
Het feit dat de Gemeente Willebroek per aangetekend schrijven van 1 april 2022 werd opgeroepen 
om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Fluvius Antwerpen die 
op 15 juni 2022 plaatsheeft in “het Kasteel van Brasschaat, Hemelhoevedreef 1, 2930 Brasschaat”. 
 

Het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de Gemeente Willebroek per brief van 1 

april 2022 overgemaakt werd. 
 
Artikel 432, artikel 3 van het decreet lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de deelnemende 
gemeenten hun vertegenwoordigers voor de algemene vergadering van een opdrachthoudende 
vereniging bij gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering. 

 
Het feit dat de vertegenwoordigers voor een algemene vergadering aangeduid kunnen worden voor 
de volledige duurtijd van de gemeentelijke legislatuur, nl. tot einde 2024.  
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De Gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019, houdende de aanstelling van de 

vertegenwoordigers van de gemeente aan de algemene vergaderingen gedurende de huidige 
legislatuur. 
 
Het decreet lokaal bestuur.  

 
Het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, 
waarbij het op heden niet vaststaat onder welke vorm deze Algemene Vergadering zal 
kunnen plaatsvinden. 
 
De huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en 
de informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 

(en de mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact 
hiervan op onderhavige bijeenkomst kan desgevallend overgegaan worden tot het houden 
van een digitale Algemene Vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken. 
 

Adviezen - argumenten 

NVT 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad: 
 
Artikel 1: 
neemt kennis van de uitnodiging ontvangen op 4 april 2022 van Fluvius Antwerpen, 
Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle, waarbij ons bestuur wordt uitgenodigd op de Algemene 
Vergadering tevens jaarvergadering van vrijdag 15 juni 2022 om 18u00 in het Kasteel van 

Brasschaat, Hemelhoevedreef 1, 2930 Brasschaat. 
 
Artikel 2: 
besluit zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen d.d. 15 juni 2022: 
 

8. Kennisneming verslagen van Fluvius Antwerpen van de raad van bestuur en van de 
commissaris over het boekjaar 2021. 

9. Goedkeuring van de jaarrekening van Fluvius Antwerpen afgesloten op 31 december 
2021 (balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels). 

10. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 en volgend WVV.  
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11. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Fluvius Antwerpen met betrekking tot het 
boekjaar 2021. 

12. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten.  
13. Statutaire benoemingen. 

14. Statutaire mededelingen. 
 
Artikel 3: 
besluit de vertegenwoordiger van de gemeente Willebroek die zal deelnemen aan de Algemene 
Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen op 15 
juni 2022 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen 
zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden 

inzake voormeld artikel 2 van onderhavige beslissing. 
 
Artikel 4: 
besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende 

vereniging Fluvius Antwerpen, Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle tav het 

vennootschapssecretariaat (vennootschapssecretariaat@fluvius.be).   

 
 

6. IVERLEK - Algemene Vergadering tevens jaarvergadering 17 juni 2022 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

De gemeente Willebroek werd per aangetekend schrijven van 30 maart 2022 opgeroepen om deel 
te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Iverlek die op 17 juni 2022 
om 18u00 plaats heeft in Quartier Papier, Fabrieksstraat 55/59, 1930 Zaventem. 
 

Feiten en context 

De gemeente Willebroek neemt voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en/of gas deel 
aan de opdrachthoudende vereniging Iverlek. 
 
Punten op de agenda:  
 

15. Kennisneming verslagen van lverlek van de raad van bestuur en van de commissaris 
over het boekjaar 2021. 

16. Goedkeuring van de jaarrekening van lverlek afgesloten op 31 december 2021 (balans, 
       resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels). 

17. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 en volgend WVV. 
18. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Iverlek met betrekking tot het boekjaar 2021. 
19. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten.  

20. Statutaire benoemingen. 
21. Statutaire mededelingen. 

 
Vertegenwoordiger, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019: Eddy 
Moens. 
 

Juridische grond 

Het feit dat de Gemeente Willebroek voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de 
opdrachthoudende vereniging Iverlek. 
 
Het feit dat de Gemeente Willebroek per aangetekend schrijven van 30 maart 2022 werd 
opgeroepen om deel te nemen aan de Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Iverlek 
die op 17 juni 2022 plaatsheeft in “Quartier Papier, Fabrieksstraat 55/59, 1930 Zaventem”. 
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Het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de Gemeente Willebroek per brief van 30 

maart 2022 overgemaakt werd. 
 
Artikel 432, artikel 3 van het decreet lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de deelnemende 
gemeenten hun vertegenwoordigers voor de algemene vergadering van een opdrachthoudende 

vereniging bij gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en dat 
de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 
algemene vergadering. 
 
Het feit dat de vertegenwoordigers voor een algemene vergadering aangeduid kunnen worden voor 
de volledige duurtijd van de gemeentelijke legislatuur, nl. tot einde 2024.  
 

De Gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019, houdende de aanstelling van de 
vertegenwoordigers van de gemeente aan de algemene vergaderingen gedurende de huidige 
legislatuur. 
 
Het decreet lokaal bestuur.  

 

Het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, 
waarbij het op heden niet vaststaat onder welke vorm deze Algemene Vergadering zal 
kunnen plaatsvinden. 
 
De huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en 
de informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 
(en de mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact 

hiervan op onderhavige bijeenkomst kan desgevallend overgegaan worden tot het houden 
van een digitale Algemene Vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken. 
 

Adviezen - argumenten 

NVT 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad: 
 
Artikel 1: 
neemt kennis van de uitnodiging ontvangen op 31 maart 2022 van Iverlek, Brusselsesteenweg 
199, 9090 Melle, waarbij ons bestuur wordt uitgenodigd op de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van vrijdag 17 juni 2022 om 18u00 in Quartier Papier, Fabrieksstraat 55/59, 1930 
Zaventem. 
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Artikel 2: 

besluit zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek d.d. 17 juni 2022: 
 

1. Kennisneming verslagen van lverlek van de raad van bestuur en van de commissaris 

over het boekjaar 2021. 
2. Goedkeuring van de jaarrekening van lverlek afgesloten op 31 december 2021 (balans, 

resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels). 
3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 en volgend WVV. 
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Iverlek met betrekking tot het boekjaar 2021. 
5. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor (neven)activiteiten.  

6. Statutaire benoemingen. 
7. Statutaire mededelingen. 

 
Artikel 3: 
besluit de vertegenwoordiger van de gemeente Willebroek die zal deelnemen aan de (fysieke of 

digitale) Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging 

lverlek op 17 juni 2022 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), 
op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de 
gemeenteraad van heden inzake voormeld artikel 2 van onderhavige beslissing. 
 
Artikel 4: 
besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende 

vereniging Iverlek, Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle tav het vennootschapssecretariaat 
(vennootschapssecretariaat@fluvius.be).   

 
 

7. Pidpa - Algemene Vergadering - 24 juni 2022 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Door  Pidpa  wordt ons bestuur met schrijven van 22 april 2022 uitgenodigd voor de algemene 
vergadering vrijdag 24 juni 2022 om 11.30 uur. Deze vergadering zal opnieuw fysiek gehouden 
worden in Salons Van Dijck, Frederik de Merodestraat 33, 2800 Mechelen.  
 

Feiten en context 

1. Nazicht van de raadsbesluiten voor de afgevaardigden. 
2. Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2021. 
3. Verslag van de commissaris over het jaar 2021. 
4. Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2021. 
5. Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris. 

6. Toetredingen/uitbreidingen van opdracht. 
7. Benoemingen. 

8. Presentiegeld voorzitter – voorstel aanpassing cfr. artikel 448 DLB  
9. Verlenging mandaat commissaris  
10. Varia:  

a. Synergie Pidpa/water-link en samenwerking Pidpa/Aquafin – stand van zaken – 
mondelinge toelichting ter vergadering 

b. Vragen van vennoten  
11. Goedkeuring van het verslag van de algemene vergadering. 

 
Vertegenwoordigers, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019: 

- Vertegenwoordiger: Jeroen De Jonghe 
- Plaatsvervanger: Daniel De Maeyer 

 

Juridische grond 
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Artikel 44, 1° en 3° alinea van Vlaamse decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke 

samenwerking, waarbij bepaald wordt dat de deelnemende gemeenten hun vertegenwoordigers 
voor een algemene vergadering van een opdrachthoudende vereniging bij gemeenteraadsbesluit 
dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en dat dergelijke benoemingsprocedure 
met de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke 

algemene vergadering. 
 
Artikel 59 van het Vlaamse decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 
waarbij bepaald wordt dat er een onverenigbaarheid bestaat tussen het mandaat van de 
afgevaardigde op de algemene vergadering en dat van lid van een van de andere organen. 
 
Het decreet lokaal bestuur van 21 december 2017.  

 
De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 
 
De Gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019, houdende de aanstelling van de 
vertegenwoordigers van de gemeente aan de algemene vergaderingen gedurende de huidige 

legislatuur. 

 

Adviezen - argumenten 

NVT 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad:  
 
Artikel 1: 

neemt kennis van de uitnodiging dd. 22 april 2022 van Pidpa, Desguinlei 246, 2018 Antwerpen, 
waarbij ons bestuur wordt uitgenodigd op de Algemene Vergadering op vrijdag 24 juni 2022 om 
11u30 in Salons Van Dijck, Frederik de Merodestraat 33, 2800 Mechelen.  
 
Artikel 2: 
besluit zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de Algemene Vergadering van de 

opdrachthoudende vereniging Pidpa d.d. 24 juni 2022. 
 
Artikel 3: 
besluit zijn goedkeuring te hechten aan het verslag van de raad van bestuur over het jaar 2021, de 
jaarrekening afgesloten op 31 december 2021 en het verslag van de commissaris. 
 
Artikel 4: 

besluit zijn goedkeuring te hechten aan de toetredingen/uitbreidingen van opdracht. 
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Artikel 5:  
besluit zijn goedkeuring te hechten aan de benoemingen. 
 
Artikel 6: 

besluit zijn goedkeuring te hechten aan de verlenging van het mandaat van de commissaris.  
 
Artikel 7: 
besluit de vertegenwoordiger van de Gemeente Willebroek die zal deelnemen aan de algemene 
vergadering van de opdrachthoudende vereniging Pidpa op 24 juni 2022, op te dragen zijn/haar 
stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 
voormelde artikelen. 

 
Artikel 8: 
besluit het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende 
vereniging Pidpa, ter attentie van het secretariaat. 

 
 

8. De Vlaamse Waterweg - Algemene Vergadering van de Aandeelhouders - 25 

mei 2022 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Met schrijven ontvangen op 26 april 2022 wordt ons bestuur uitgenodigd voor de Algemene 
Vergadering van de Aandeelhouders van 25 mei 2022 om 11u30 in de maatschappelijke zetel van 
de Vlaamse Waterweg NV, Havenstraat 44, 3500 Hasselt. 
 

Feiten en context 

Punten op de agenda van de Algemene Vergadering:  
 

1. Goedkeuring van de notulen van de jaarlijkse Algemene Vergadering van de aandeelhouders 
van 26 mei 2021 

2. Verslag van de Raad van Bestuur over het jaar 2021 
o Activiteitenverslag 
o Financieel verslag 

o Klantenmanagement 
o Remuneratieverslag 

3. Verslag van de commissaris-revisor 
4. Verslag van de regeringsafgevaardigde 
5. Verslag van de interne audit 
6. Goedkeuring van de jaarrekening 

7. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris-revisor 
8. Bestemming van het resultaat 
9. Varia 

 
Vertegenwoordiger: Eddy Bevers 
Plaatsvervangers: Ilse Lenvain en Luc Spiessens 
 

Juridische grond 

Artikel 423, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de 
deelnemende gemeenten hun vertegenwoordigers voor een algemene vergadering van een 
opdrachthoudende vereniging bij gemeenteraadsbesluit diene naan te wijzen uit de leden van de 
gemeenteraad en dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden 
herhaald voor elke algemene vergadering.  
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Het feit dat de vertegenwoordigers voor een algemene vergadering aangeduid kunnen worden voor 

de volledige duurtijd van de gemeentelijke legislatuur, nl. tot einde 2024. 
 
Decreet lokaal bestuur. 
 

Vlaamse decreet 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking. 
 
Artikel  59  van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking waarbij bepaalt  wordt 
dat er een onverenigbaarheid bestaat tussen het mandaat van de afgevaardigde op de algemene 
vergadering en dat van lid  van de andere organen. 
 
De statuten van de Vlaamse Waterweg NV van 31 mei 2017. 

 
Het lidmaatschap van de Gemeente aan de intergemeentelijke vereniging De Vlaamse Waterweg 
NV. 
 

Adviezen - argumenten 

NVT 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad besluit: 
 
Artikel 1: 
kennis te nemen van het schrijven ontvangen op 26 april 2022 van De Vlaamse Waterweg nv 
waarbij ons bestuur wordt  uitgenodigd op de Algemene Vergadering van de Aandeelhouders op 25 
mei 2022 om 11u30 in de maatschappelijke zetel van de Vlaamse Waterweg nv, Havenstraat 44, 

3500 Hasselt. 
 
Artikel 2: 
zijn goedkeuring te hechten aan voormelde agenda van de Algemene Vergadering van de 
Aandeelhouders. 
 

Artikel 3: 
zijn afgevaardigde het mandaat te verlenen om te beraadslagen en te beslissen overeenkomstig 
voormeld besluit. 
 
Artikel 4: 
kennisgeving hiervan te verrichten aan De Vlaamse Waterweg nv, Havenstraat 44, 3500 Hasselt 
van de hierbij genomen beslissingen, ter attentie van de heer Charley Vallet.  
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Omgeving 

9. Aanstelling leden GECORO 

Motivering 

Voorgeschiedenis 

In de gemeenteraad van 23 februari 2021 werd het aantal leden bepaald op 9 en werden de 
maatschappelijke geledingen aangeduid. Tevens werd besloten om over te gaan tot een oproep 
voor kandidaten. 
 

Er werden 5 maatschappelijke geledingen vastgelegd:  
- de maatschappelijke geleding vertegenwoordigd door een milieu- en natuurvereniging,  
- de maatschappelijke geleding vertegenwoordigd door een vereniging van werkgevers of 

zelfstandigen met uitsluiting van verenigingen van handelaars of landbouwers,  
- de maatschappelijke geleding vertegenwoordigd door een vereniging van landbouwers,  
- de maatschappelijke geleding vertegenwoordigd door een vereniging van handelaars,  

- de maatschappelijke geleding vertegenwoordigd door een vereniging van werknemers 

 
Tot 19 april 2021 was er de mogelijkheid tot kandidaatstelling. Gelet dat van enkele geledingen 
nog geen kandidatuur werd ontvangen werd de termijn verlengd tot en met 17 september 2021. 
 
Volgens artikel 9 § 3 van het DRO benoemt de gemeenteraad de voorzitter, de leden, de 
plaatsvervangers en de vaste secretaris.   
 

De aanstelling van de leden werd reeds besproken in de zitting van het college van burgemeester 
en schepenen van 24 december 2021. Om nadien op de eerst volgende gemeenteraad te 
agenderen. Door het plotse overlijden van één van de kandidaten in het begin van 2022 diende 
samenstelling herzien te worden. 
Rekening houdend met de kandidaturen wordt nu een voorstel gedaan door het college van 
burgemeester en schepenen om de leden aan te stellen.  

 

Feiten en context 

De GECORO is een adviesraad voor ruimtelijke ordening en geeft advies over aangelegenheden die 
te maken hebben met het gemeentelijk en intergemeentelijk beleid inzake ruimtelijke ordening.  
 
Daarnaast heeft de raad het recht om op eigen initiatief over alle beleidsdossiers, waarvan zij vindt 
dat er belangen inzake ruimtelijke ordening in het geding zijn, advies uit te brengen aan de 

gemeenteraad of het college van burgemeester en schepenen.   
 
De voornaamste opdrachten hebben te maken met de planning zoals, bijvoorbeeld: het 
gemeentelijk ruimtelijk beleidsplan, de ruimtelijke uitvoeringsplannen, de stedenbouwkundige 
verordeningen, de verkavelingen, de belangrijke (omgevings-) vergunningen, ... 
 
De GECORO is een belangrijke factor in het creëren van een draagvlak voor het gemeentelijk beleid 

inzake ruimtelijke ordening en in het stimuleren van het maatschappelijk debat met betrekking tot 
dit beleid.  
 
Een mandaat van een GECORO-lid duurt zes jaar en loopt gelijk met een legislatuur van de 

gemeenteraad of tot er een nieuwe GECORO wordt aangesteld. 

Minimum één vierde van de leden, waaronder de voorzitter, zijn deskundigen inzake ruimtelijke 

ordening. 
 
De structuur van de GECORO ziet er als volgt uit:  

- De commissie vergadert minstens 2 maal per jaar. In de praktijk gebeurt dit op verzoek 
van de gemeenteraad, het college van burgemeester en schepenen, de gemeentelijke 
omgevingsambtenaar of één derde van de leden van de  commissie.  

- Interne werkgroepen: De commissie kan beslissen (door twee derden meerderheid bij 

stemming) tot het installeren van één of meerdere werkgroepen. Na het afwerken van de 
taak, wordt het advies van de werkgroep voorgelegd aan de commissie. Voor goedkeuring 
is twee derden meerderheid vereist.  
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- De werking en organisatie van de GECORO worden in een huishoudelijk reglement 

vastgelegd. Dit reglement en zijn wijzigingen worden ter goedkeuring aan de 
gemeenteraad voorgelegd. 

 

De commissie nodigt voor elke vergadering een vertegenwoordiger uit van elke politieke fractie in 

de gemeenteraad (dit kan de fractievoorzitter zijn). Deze personen kunnen de toelichting bijwonen 
en deelnemen aan de eventuele bespreking van het onderwerp, maar mogen de beraadslaging 
over het advies van de commissie en de stemming erover niet bijwonen. 

 

Juridische grond 

De samenstelling en de werking van de GECORO, de benoeming van de leden e.d. wordt bepaald 
volgens: 

- Hoofdstuk III : Adviesorganen, Afdeling 3  De gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening, 
art. 1.3.3. van de VCRO : handelt over de bevoegdheden van de gemeenteraad omtrent de 

samenstelling van de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening;  
- het besluit van de Vlaamse Regering van 19 mei 2000 tot vaststelling van nadere regels voor de 
samenstelling, de organisatie en de werkwijze van de gemeentelijke commissies voor ruimtelijke 
ordening en latere aanvullingen door de Vlaamse Regering  m.n.  op 7 september 2018 en treed in 

werking op 1 januari 2019. 
- het decreet over het lokaal bestuur; 
- Brief van het Departementshoofd Ruimtelijke ordening en Mobiliteit van de provincie Antwerpen 
van 14 juni 2013 met betrekking tot het gewijzigde standpunt van de deputatie inzake de 
samenstelling van de GECORO’s, namelijk dat naar aanleiding van een schriftelijke vraag, minister 
Geert Bourgeois oordeelde dat de man-vrouwverhouding enkel van toepassing is op de effectieve 
leden van de GECORO. Naar aanleiding daarvan besloot de deputatie geen weigeringen van 

goedkeuring meer uit te spreken indien bij de plaatsvervangers leden het 2/3 quotum niet wordt 
gehaald. 
 

Adviezen - argumenten 

In de gemeenteraad van 23 februari 2021 werden de maatschappelijke geledingen aangeduid. 

 
Verder werd bepaald dat de deskundigheid binnen deze commissie zal verzekerd worden door 4 

leden op basis van hun diploma’s, kennis en/of ervaring met de feitelijke toestand van de 
gemeente. 
 
Vanuit de maatschappelijke geledingen werden de volgende kandidaten voorgedragen: 

- Milieu- en natuurvereniging: 
 Wim Candries, Molenbeekstraat 19, 2801 Heffen – Natuurpunt 

 Ines Colpaert, Jan Willemstraat4, 2830 Willebroek – Natuurpunt  
- Vereniging van werkgevers of zelfstandigen 

 Hiel Martine, Victor Dumonlaan 12, 2830 Willebroek – VOKA 
 De Jonghe Dirk, Stationstraat 92-96, 2830 Willebroek 
 Verhaegen Ines, Molenstraat 6A, 2870 Puurs – St Amands 

- Vereniging van werknemers 
 Maria Van Schoonlandt, Emiel Vanderveldestraat 26, 2830 Willebroek – ACV 

 Rita Verbeke, Ringlaan 192 bus 202, 2830 Willebroek – ACV   

- Vereniging van handelaars 
 Hasan Teker, Scheldelaan 31, 2830 Willebroek – UNIZO 
 Wim Jacobs, August Van Landeghemstraat 41, 2830 Willebroek – Willebroek 

Winkelhart 
 Sandra Van Dyck, August Van Landeghemstraat 41, 2830 Willebroek – Willebroek 

Winkelhart 

- Vereniging van landbouwers 
 Ludo Neefs, Beekstraat 123, 2830 Tisselt – Landelijke Gilde Tisselt 
 Marc Van Den Bergh, Breendonkstraat 259, 2830 Willebroek – Polder Vliet en 

Zielbeek 
 François Verdickt, Baeckelmansstraat 160, 2830 Willebroek – Polder Vliet en 

Zielbeek 

 
Volgende kandidaturen werden ontvangen om te zetelen als deskundigen binnen de GECORO: 
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- Walbers Leo, Dokter Persoonslaan 15B, 2830 Willebroek 

- Heymans Jef, Overwinningsstraat 38, 2830 Willebroek 
- Vercauteren Jelle, Antwerpsesteenweg 12, 2830 Willebroek 
- Van Doorslaer Audrey, Marsstraat 2, 2830 Willebroek 
- Goelen Marie-Louise, Kardinaal Cardijnlaan 58, 2830 Willebroek 

- Dilles Andy, August Van Landeghemplein 2, 2830 Willebroek 
- Tersago Charlotte, Baeckelmansstraat 39, 2830 Willebroek 

 
De kandidaturen voor deskundigen werden als volgt gemotiveerd: 

- Walbers Leo motiveert zijn deskundigheid als volgt:   
Door zijn persoonlijke interesse en jarenlange ervaring als vastgoedmakelaar en expert 
schatter heeft hij een grote voeling met wat leeft in de gemeente. Deze kennis wil hij graag 

ten dienste stellen van deze gemeente.  
Doordat zijn kinderen nu mee leidinggeven in het kantoor, is er meer tijd vrijgekomen om 
zich te engageren voor andere activiteiten. 

 
- Heymans Jef motiveert zijn deskundigheid als volgt:  

Omschrijft zichzelf als een ervaren kandidaat door enerzijds zijn opleidingen Architect en 

Stedenbouw en Ruimtelijke ordening en anderzijds zijn professionele ervaring van bijna 50 
jaar als architect. Daarnaast is hij permanent bezorgd en betrokken bij de projecten in en 
rond Willebroek. Zo neemt hij nog actief deel aan initiatieven rond ruimtelijke ordening en 
erfgoed. 
Hoewel hij nu met pensioen is, heeft hij nog steeds een grote belangstelling voor alles wat 
te maken heeft met de kwaliteit van wonen en leven. Tenslotte is hij bereid om zich in een 
bepaalde materie in te werken. 

 
- Vercauteren Jelle motiveert haar deskundigheid als volgt:  

Als inwoner van Willebroek wil zij graag meedenken over wat er gebeurd binnen de 
gemeente. Met kennis van zaken zal zij steeds proberen mee te denken en mee te 
discussiëren. Verder heeft zij het diploma burgerlijk ingenieur Mijnbouwkunde en 
Geotechniek, verkeersveiligheidsauditor en bemiddelen bij grote investeringsprojecten. 
In haar huidige job komt ze in contact met ruimtelijke planning, voornamelijk met 

mobiliteitsinfrastructuur. 

 
- Van Doorslaer Audrey motiveert haar deskundigheid als volgt: 

Zij beschikt over een masterdiploma Rechten, met een specialisatie in bestuursrecht en 
recht van de ruimtelijke ordening. Daar zij net is afgestudeerd heeft zij de meest recente 
wetgeving kunnen bestuderen. 

Daarnaast heeft zij twee jaar ervaring als juridisch medewerker bij de Lijn waar ze in 
aanraking komt met ruimtelijke uitvoeringsplannen en de rechtspraak van de Raad van 
State inzake overheidsopdrachten. 
Tenslotte zet zij zich als secretaris de vzw Youth of Willebroek al in voor Willebroek en haar 
inwoners, door jongeren op educatie en maatschappelijk vlak te begeleiden. Het streven 
naar een goede ruimtelijke ordening kan hier volgens haar enkel toe bijdragen. 

 

- Goelen Marie-Louise motiveert haar deskundigheid als volgt: 
Als inwoonster, herboriste en natuurgids is zij gekend met het grondgebied Willebroek. 
Daarnaast heeft ze onderzoek gedaan naar leylijnen en klimaatopwarming. Dit zijn twee 
factoren waarmee rekening dient gehouden te worden binnen het domein van ruimtelijke 
ordening. 

Doordat zij met pensioen is kan ze tijd vrijmaken om mee te denken over de projecten in 
Willebroek. 

Zij is reeds lid van de GECORO en kan deze ervaring dus meenemen. 
 
 

- Dilles Andy motiveert zijn deskundigheid als volgt: 
Door zijn functie als directeur van de Volkshuisvesting te Willebroek komt hij regelmatig in 
contact met ruimtelijke ordening en de aanleg van infrastructuur en publiek domein.  

Gelet op de recente vervanging en bouw van sociale woningen in Willebroek, waar hij actief 
bij betrokken was en nog steeds is, is hij van mening een inhoudelijke en constructieve 
bijdrage te kunnen leveren. 
Daarnaast is hij reeds vertrouwd met de werking van deze commissie door zijn 
lidmaatschap in de GECORO van de gemeente Niel. 
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- Tersago Charlotte motiveert haar deskundigheid als volgt: 
Zij is in het bezit van een masterdiploma architectuur en is mede-eigenaar van een 
architectenbureau in Willebroek. Door haar job komt ze dagelijks in aanraking met 
ruimtelijke planning, de wetgeving errond, ruimtelijke structuurplannen, e.d. 

Naast haar job als architecte wil zij deel uit maken van het groter aspect ‘Ruimte’. Door 
een extra visie, extra adviezen of bemerkingen te geven, wenst zij bij te dragen tot een 
beter ruimtelijk Willebroek en de toekomst van Willebroek 

 
 
De decreetgever heeft binnen het subsidiariteitsprincipe de opdracht aan de gemeente 
toevertrouwd om er zorg voor te dragen dat in de Gecoro een representatieve vertegenwoordiging 

van de maatschappelijke krachten uit de gemeente is terug te vinden.  
Representatieve vertegenwoordiging van de belangrijkste maatschappelijke geledingen binnen de 
Gecoro is noodzakelijk voor een goede werking ervan.  
 
De basisdoelstelling inzake ruimtelijke ordening is immers terug te vinden in artikel 1.1.4. van de 

Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening waarin gesteld wordt dat de ruimtelijke behoeften van de 

verschillende maatschappelijke activiteiten gelijktijdig tegen elkaar moeten worden afgewogen.  
 
Gezien de belangrijke rol van de Gecoro is het van essentieel belang dat de gemeente voldoende 
aandacht besteedt aan de selectie van de deskundigen voor de commissie. Deskundigheid in de 
ruimtelijke ordening is zeker niet enkel een kwestie van diploma’s. Praktijkkennis of ervaring door 
de uitoefening van een specifiek beroep of door een engagement in een wijk- of actiecomité, 
kunnen evenzeer wijzen op deskundigheid.  

 
Opleiding en/of ervaring moeten uiteindelijk doorslaggevend zijn voor een aanstelling. Belangrijk is 
dat dit voldoende en op een afdoende wijze wordt gemotiveerd. 
 
 
In zitting van 29 april 2022 besliste het college van burgemeester en schepenen onderstaande voor 
te leggen: 

 

‘Artikel 1: 
de aanstelling van 9 effectieve leden voor de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening. 
Voor elk lid wordt eveneens een plaatsvervanger aangeduid, uitgezonderd de voorzitter gezien die 
zal vervangen worden door de ondervoorzitter.   
 

- Effectief lid : Ludo Neefs  
Plaatsvervanger : Marc Van Den Bergh 

- Effectief lid : Wim Jacobs 
Plaatsvervanger : Sandra Van Dyck 

- Effectief lid : Maria Van Schoonlandt  
Plaatsvervanger : Rita Verbeke 

- Effectief lid : Dirk De Jonghe 

Plaatsvervanger : Martine Hiel 
- Effectief lid : Wim Candries  

Plaatsvervanger : Ines Colpaert 
- Effectief lid : Jef Heymans 

Plaatsvervanger : Leo Walbers 

- Effectief lid : Marie Louise Goelen 
Plaatsvervanger : Andy Dilles 

- Effectief lid : Audrey Van Doorslaer 
Plaatsvervanger : Jelle Vercauteren 

- Effectief lid : Charlotte Tersago  
 

 
Artikel 2: 

waarvan 4 effectieve en plaatsvervangende deskundigen overeenkomstig artikel 1.3.3 van de 
Vlaamse Codex ruimtelijke ordening 

- Effectief lid : Charlotte Tersago 
- Effectief lid : Jef Heymans 

Plaatsvervanger : Leo Walbers 
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- Effectief lid : Marie Louise Goelen 

Plaatsvervanger : Andy Dilles 
- Effectief lid : Audrey Van Doorslaer 

Plaatsvervanger : Jelle Vercauteren 
 

 
Artikel 3: 
waarvan 5 effectieve en plaatsvervangende vertegenwoordigers van de maatschappelijke 
geledingen  

- Vereniging van landbouwers: 
o Effectief lid : Ludo Neefs  
o Plaatsvervanger : Marc Van Den Bergh 

- Vereniging van handelaars: 
o Effectief lid : Wim Jacobs 
o Plaatsvervanger : Sandra Van Dyck 

- Vereniging van werknemers: 
o Effectief lid : Maria Van Schoonlandt  

o Plaatsvervanger : Rita Verbeke 

- Vereniging van de werkgevers of zelfstandigen  
o Effectief lid : Dirk De Jonghe 
o Plaatsvervanger : Martine Hiel 

- Milieu- en natuurvereniging 
o Effectief lid : Wim Candries  
o Plaatsvervanger : Ines Colpaert 

 

 
Artikel 4: 
de aanduiding van Charlotte Tersago als voorzitter en Marie Louise Goelen als ondervoorzitter; 
 
Artikel 5: 
de aanduiding van Stijn Bruwier, omgevingsambtenaar dienst omgeving, als vaste secretaris; 
 

Artikel 6: 

de benoeming van de leden van de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening tot het 
einde van de lopende legislatuur.  
Het lid dat zijn mandaat stop zet, wordt vervangen door zijn plaatsvervanger tot een nieuw lid is 
benoemd. 
 

Artikel 7: 
de toekenning van presentiegeld per zitting van de GECORO aan de aanwezigen.  
Voor de aanwezige effectieve leden is dit een bedrag van 50 euro per zitting en voor de voorzitter 
100 euro per zitting.  
 
Artikel 8: 
dit dossier, na goedkeuring van de gemeenteraad, over te maken aan de eerstvolgende 

gemeenteraad en daarna de benoemingen ter goedkeuring binnen de 10 dagen digitaal voor te 
leggen aan de toezichthoudende overheid m.n. de deputatie van de provincie Antwerpen.’ 
 

Financiële gevolgen & communicatie 

Het nodige krediet werd vastgelegd op MJP000137 (ARK6200300). 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 stemmen voor: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 stemmen voor: Serkan Bozyigit 
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Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad besluit: 

 
Artikel 1: 
9 effectieve leden aan te stellen. Voor elk lid wordt een plaatsvervanger aangeduid, uitgezonderd 
de voorzitter gezien die zal vervangen worden door de ondervoorzitter.   
 

- Effectief lid : Ludo Neefs  

Plaatsvervanger : Marc Van Den Bergh 

- Effectief lid : Wim Jacobs 
Plaatsvervanger : Sandra Van Dyck 

- Effectief lid : Maria Van Schoonlandt  
Plaatsvervanger : Rita Verbeke 

- Effectief lid : Dirk De Jonghe 
Plaatsvervanger : Martine Hiel 

- Effectief lid : Wim Candries  
Plaatsvervanger : Ines Colpaert 

- Effectief lid : Jef Heymans 
Plaatsvervanger : Leo Walbers 

- Effectief lid : Marie Louise Goelen 
Plaatsvervanger : Andy Dilles 

- Effectief lid : Audrey Van Doorslaer 

Plaatsvervanger : Jelle Vercauteren 
- Effectief lid : Charlotte Tersago ; 

 
Artikel 2: 

4 effectieve en plaatsvervangende deskundigen aan te stellen overeenkomstig artikel 1.3.3 van de 
Vlaamse Codex ruimtelijke ordening. 

- Effectief lid : Charlotte Tersago 
- Effectief lid : Jef Heymans 

Plaatsvervanger : Leo Walbers 
- Effectief lid : Marie Louise Goelen 

Plaatsvervanger : Andy Dilles 
- Effectief lid : Audrey Van Doorslaer 

Plaatsvervanger : Jelle Vercauteren ; 

 
Artikel 3: 
5 effectieve en plaatsvervangende vertegenwoordigers van de maatschappelijke geledingen aan te 
stellen. 

- Vereniging van landbouwers: 
o Effectief lid : Ludo Neefs  
o Plaatsvervanger : Marc Van Den Bergh 

- Vereniging van handelaars: 
o Effectief lid : Wim Jacobs 
o Plaatsvervanger : Sandra Van Dyck 

- Vereniging van werknemers: 
o Effectief lid : Maria Van Schoonlandt  
o Plaatsvervanger : Rita Verbeke 

- Vereniging van de werkgevers of zelfstandigen  
o Effectief lid : Dirk De Jonghe 
o Plaatsvervanger : Martine Hiel 

- Milieu- en natuurvereniging 
o Effectief lid : Wim Candries  
o Plaatsvervanger : Ines Colpaert ; 

  



21 

Artikel 4: 

Charlotte Tersago aan te duiden als voorzitter en Marie Louise Goelen als ondervoorzitter; 
 
Artikel 5: 
Stijn Bruwier, omgevingsambtenaar dienst omgeving, aan te duiden als vaste secretaris; 

 
Artikel 6: 
de leden van de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening te benoemen voor een termijn 
van zes jaar. Het lid dat zijn mandaat stop zet, wordt vervangen door zijn plaatsvervanger tot een 
nieuw lid is benoemd; 
 
Artikel 7: 

om per zitting van de GECORO aan de aanwezige leden presentiegeld toe te kennen van 50 
euro en per zitting 100 euro aan de voorzitter. 

 
 

10. IVAREM - Algemene Vergadering - 17 juni 2022 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Ons bestuur werd met schrijven van IVAREM, ontvangen op 31 maart 2022, uitgenodigd op de 
Algemene Vergadering van vrijdag 17 juni 2022 om 17u30. De vergadering zal plaats hebben in 
Vergaderzaal Themis, Administratieve gebouw IVAREM, Leuvensesteenweg 443D, Muizen. 

 

Feiten en context 

Punten op de agenda: 
 

1. Aanduiding stemopnemers (indien van toepassing) 

2. Kennisgeving activiteitenverslag 2021 van de intergemeentelijke vereniging voor 
duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM) [VVAV2200001] 

3. Vaststelling definitieve bijdragen voor het afgelopen boekjaar (2021) [VVAV2200002] 
4. Goedkeuring jaarrekening 2021 van de intergemeentelijke vereniging voor duurzaam 

       afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM) 
 Balans, resultatenrekening en toelichting [VVAV2200003] 
 Jaarverslag van de raad van bestuur [VVAV2200004] 
 Verslag van de revisor [VVAV2200005] 

5. Het verlenen van kwijting aan de bestuurders en de revisor van de intergemeentelijke 

vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM) 
6. Benoeming (vervanging) stemgerechtigde bestuurders van de intergemeentelijke 

vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM) [VVAV2200006] 
7. Volmacht aan de raad van bestuur tot uitvoering van de genomen beslissingen 
8. Goedkeuring van de notulen van de algemene vergadering van de intergemeentelijke 

vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM) van 17 juni 2022 

 
Vertegenwoordiger, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019 is Solange 

Cluydts. 
 
Plaatsvervangend vertegenwoordiger, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 28 mei 
2019 is Michel Eeraerts. 
 

Juridische grond 

Decreet van 22 december 2017 houdende het lokaal bestuur 
 
De nieuwe gemeentewet. 
 
Het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking. 
  



22 

De statuten van de intergemeentelijke vereniging IVAREM, vastgesteld door de algemene 

vergadering op 26 april 2003, zoals gewijzigd op 5 december 2003, 3 december 2004, 22 juni 
2007, 30 november 2007, 26 juni 2009, 17 december 2010, 13 december 2013, 17 juni 2016, 15 
december 2017, 7 december 2018, 13 december 2019 en 19 december 2020.  
 

Het lidmaatschap van de Gemeente van de intergemeentelijke vereniging IVAREM. 
 
Artikel 434 § 5 van het nieuw Decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat de algemene vergadering een 
code van goed bestuur vaststelt. 
 
De Gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019, houdende de aanstelling van de 
vertegenwoordigers van de gemeente aan de algemene vergaderingen gedurende de huidige 

legislatuur (tot en met 31 december  2025). 
 
Gelet op document VVAV2200001, houdende het activiteitenverslag voor het jaar 2021 van de 
intergemeentelijke vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM), zoals 
vastgesteld door de raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM in zitting van 

22-04-2022. 

 
Gelet op document VVAV2200002, houdende de definitieve bijdragen voor het jaar 2021 van de 
intergemeentelijke vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM), zoals 
vastgesteld door de raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM in zitting van 
22-04-2022. 
 
Gelet op document VVAV2200003, houdende de balans, de resultatenrekening en de toelichting bij 

de jaarrekening voor het jaar 2020 van de intergemeentelijke vereniging voor duurzaam 
afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM), zoals opgesteld door de raad van bestuur van de 
intergemeentelijke vereniging IVAREM in zitting van 22-04-2022. 
 
Gelet op document VVAV2200004, houdende het financiële jaarverslag voor het jaar 2021 van de 
intergemeentelijke vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM), zoals 
vastgesteld door de raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM in zitting van 

22-04-2022. 

 
Gelet op document VVAV2000005, het verslag van de commissaris voor het jaar 2021 van de 
intergemeentelijke vereniging voor duurzaam afvalbeheer regio Mechelen (IVAREM). 
 

Adviezen - argumenten 

NVT 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Murat Oner, 

Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 
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Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad: 
 
Artikel 1:  

neemt kennis van de agenda van de Algemene Vergadering van 17 juni 2022. 
 
Artikel 2: 
hecht zijn goedkeuring aan de door de raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging 
IVAREM voorgestelde agenda. 
 
Artikel 3: 

besluit dat zijn afgevaardigde in de Algemene Vergadering van 17 juni 2022 van de 
intergemeentelijke vereniging IVAREM het mandaat heeft om te beraadslagen en te beslissen 
overeenkomstig voormeld besluit. 
 
Artikel 4:  
besluit kennisgeving hiervan te verrichten aan de intergemeentelijke vereniging IVAREM, ter 

attentie van Vera Noppe (secretariaat).  

 
 

 

Bijkomende punten van de openbare zitting 

Ondersteunende diensten 

Centrale administratie 

11. Bijkomende punten 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Kevin Eeraerts en mevrouw 
Veronique De Wever, onafhankelijke raadsleden, overeenkomstig artikel 21 van het 

decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 

Willebroekenaars luiden alarmbel na meerdere vechtpartijen tijdens fuif 
 
We konden allemaal het artikel lezen in de krant HLN van 10 mei jl.  Namelijk: Willebroekenaars 
luiden alarmbel na meerdere vechtpartijen tijdens fuif: “Laat politie nu optreden, of dit loopt 
helemaal fout” 
Is er geen probleem in het park Brouwershof, dan is het wel in een deelgemeente of in het 
centrum. Niet langer het gevreesde steegje, maar ondertussen het ganse grondgebied krijgt haar 

of zijn deel van de koek.  
 
Mijn vraag: 
Wat is de reactie van het bestuur?  
 
 

 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Stand van zaken overlastplan 
 
Vorige gemeenteraad hebben we het blijvende probleem van overlast in onze gemeente nog 

aangekaart. We vroegen toen naar de initiatieven die genomen worden zowel op repressief als 
preventief vlak. We kregen toen een duidelijke en uitgebreide uiteenzetting over heel wat 
initiatieven die genomen worden. Toch agenderen we dit onderwerp opnieuw op deze 
gemeenteraad. Niet met de vraag om die initiatieven opnieuw te herhalen, maar om een link te 
leggen met “veilig fuiven”. Op initiatief van enkele jongeren werd dit ‘probleem’ vlak voor deze 
gemeenteraad nogmaals in de spotlights gezet. Als CD&V willen we hier zeker naar luisteren.  



24 

We begrijpen ook zeker dat je als bestuur dit niet ‘zomaar’ kan oplossen en dat dit ook nooit 

helemaal zal verdwijnen. Toch vinden we het belangrijk om dit bloedserieus te nemen en op te 
nemen in het dagelijks beleid van onze gemeente. Het recht op veilig fuiven lijkt ons de logica zelf 
en moeten we echt kunnen garanderen in Willebroek. 
Nadenkend over wat we dan zouden kunnen ondernemen naast het opvolgen van alle lopende 

initiatieven en het bij elkaar brengen van alle puzzelstukken in een overlastplan, denken we ook 
aan de verbetering van de communicatie tussen het gemeentelijke evenementenloket en politie. 
In het verleden werden fuiven en evenementen altijd doorgegeven, zo kan de politie al preventief 
optreden (lees: in de buurt zijn, zichtbaar zijn). Helaas bleek uit de laatste problemen (namelijk de 
overlast tijdens een fuif van Chiro Sint-Jef) dat de politie niet op de hoogte was van dit evenement. 
Het duurde dan ook lang eer er politie aanwezig was na melding. Het zijn misschien kleine, maar 
logische dingen die een aantal zaken kunnen verbeteren en zelfs voorkomen.  

 
Onze vraag: 
Kan de communicatie tussen het evenementenloket en politie geëvalueerd worden en indien nodig 
bijgestuurd? 
 

 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Nieuwe tarieven vrije tijd infrastructuur 
Tijdens de gemeenteraad van vorig jaar keurden we samen het nieuwe reglement voor verhuur 

van de gemeentelijke infrastructuur goed. Voorafgaand was er in juni 2021 ook een 
infovergadering / overleg met de verenigingen van Willebroek (over alle sectoren heen). Daar werd 
toen door mensen die gebruik maken van infrastructuur, waaronder de gemeentelijke schouwburg, 
aangekaart dat er toch een stevig prijskaartje zou volgen. Er werd namelijk een aanpassing gedaan 
aan de prijs voor opbouw/afbraak en repetities in de schouwburg. Waar er vroeger forfaitair 50 
euro werd gevraagd aan erkende Willebroekse verenigingen (categorie A in het reglement), werd 
dit nu aangepast naar 25 euro per uur.  

Ondertussen is het nieuwe reglement in voege en blijkt uit de praktijk dat deze verenigingen gelijk 

krijgen. De factuur voor het huren van de schouwburg ging aanzienlijk omhoog door deze ingreep. 
Daarbij komt ook dat er in wezen aan deze infrastructuur (die in het oude gemeentehuis) niets 
verandert is. De prijzen van het oude gemeentehuis en het nieuwe HVT gelijkstellen klopt dan ook 
niet echt op dit moment. 
We vinden het belangrijk om te luisteren naar de verzuchtingen van deze verenigingen en hopen 

dat dit (nu de cijfers en facturen in de praktijk bekend worden) kan worden geëvalueerd en 
bijgestuurd.  
In het kader van de herlancering van de verschillende werkingen van onze verenigingen na corona 
is het zeker op zijn plaats om ze net een (financieel) duwtje in de rug te geven. Wat er nu gebeurt 
is eigenlijk het compleet tegenovergestelde. Het moet toch mogelijk blijven om in Willebroek 
evenementen te organiseren als vereniging zonder daar financieel aan ten onder te gaan. Een taak 
dat we als bestuur ter harte moeten nemen, lijkt ons. 

Daarnaast lezen we in het reglement dat er een aanvraagformulier kan gedownload worden via de 
website. Dat lijkt ons nog niet mogelijk?  
 
Onze vragen: 
- Zal het nieuwe reglement voor zaalverhuur in Willebroek geëvalueerd worden, zo ja wanneer? 

- Wordt er een overleg gepland met de betrokken verenigingen om naar hen te luisteren? 
- Voor het boeken van deze infrastructuur: komt er een toegankelijk aanvraagformulier op de 

website? 
 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Toerisme in Willebroek 
Ondertussen zijn we reeds eind mei en we hebben nog geen ‘opening van het toeristisch seizoen’ 
zien passeren. Dit jaarlijks event dat sinds 2015 werd georganiseerd was steeds een groot succes. 



25 

We ontwikkelde nieuwe wandelingen, betrokken verenigingen, wisselden van locatie en zette elk 

jaar een andere deelgemeente in de kijker. 
Onze vragen: 
- Zal er nog een opening van het toeristisch seizoen plaatsvinden? Is dit ook afgelast? Indien ja 
met welke reden? 

- Welke nieuwe initiatieven worden er dit jaar uitgewerkt om onze toeristische trekpleisters in de 
kijker te zetten?  
- Hoe staat het met de vernieuwing van de toeristische brochure die voorzien was? 
- Ook aan de website bezoekwillebroek.be is nog veel werk aan, daar staat met de vernieuwing 
naar de nieuwe huisstijl meer dan de helft niet meer op. 
Ik denk dat er toch wat meer erfgoed is in onze gemeente dan enkel de brug en kasteel De 
Bocht…. 

 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Addendum bestuursakkoord? 
We lazen in verschillende media dat jullie vier maanden de tijd vroegen om jullie begrotingsnoden 
in kaart te brengen, want het budget dat jullie in december hebben goedgekeurd was dat van het 
vorige college verkondigden jullie.   
Ondertussen zijn we vijf maanden verder en wordt er geen woord meer gerept over het 
zogenaamde ‘addendum’ met de nieuwe klemtonen van het nieuwe bestuur. 

Onze vragen: 
- Wanneer wordt dit voorgesteld aan de gemeenteraad?  
- Wat is de stand van zaken? 
 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
De toekomst van ons intergemeentelijk zwembad “De Druppelteen” aan een zijden 
draad? 

 

Ik verwijs vooreerst naar mij vraag dienaangaande tijdens de Raadszitting van 22 maart 
laatstleden en de antwoorden die daarop werden gegeven. 
Ondertussen zijn we 2 maand verder. En met de energieprijzen gaat het van kwaad naar erger. 
Op 27 april konden we in het Nieuwsblad lezen dat de Burgemeester van Kapelle-Op-den-Bos 
vreesde voor de sluiting van ons intergemeentelijk zwembad indien Willebroek – kort samengevat - 
niet met meer centen over de brug kwam. 
Gesprekken dienaangaande waren/zijn lopende. 

Ondertussen sluit binnenkort het zwembad van Boom definitief haar deuren. 
Onze vragen: 

 
Hoever staan de gesprekken tussen beide gemeentebesturen over het overleven van de 
Druppelteen? Is er al een akkoord en zo ja, wat is daarvan de inhoud? 

Zo neen, wat zijn de knelpunten en waarom geraken die niet opgelost? 
Indien er geen oplossing uit de bus komt, wat zijn dan valabele alternatieven voor de Willebroekse 

gebruikers van de Druppelteen? 
En waar kan de Verenigde Willebroekse Zwemclub terecht nadat het zwembad in Boom definitief is 
gesloten en de Druppelteen geen alternatief zou blijken te zijn? 

 
Wordt er ondertussen trouwens nog geïnvesteerd in het onderhoud van het gebouw van de 
Druppelteen? 
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Wanneer wordt veiligheid een echte prioriteit in Willebroek?  

De voorbije weken werden we als gemeenteraadsleden van Vooruit steeds vaker gecontacteerd 
i.v.m. het toenemende veiligheidsprobleem in Willebroek, een van de grootste wijken van 
Mechelen, blijkbaar…  
   
Hoe lang sleept deze problematiek nu al aan? Hoe vaak werden al dure beloftes gemaakt? Hoe is 
het mogelijk dat dit probleem, dat door verschillende partijen reeds 3 jaar wordt 
aangekaart, groter is geworden in plaats van kleiner?  

 
Bijna dagelijks passeren verschillende soorten incidenten de revue:  

- vechtpartijen in horecazaken, op terrassen, op fuiven 
- brandstichtingen in leegstaande gebouwen 
- het in brand steken van brommers en fietsen 

- een vlaag van inbraken  

   
Hoe kunnen de misdaadcijfers dan dalen? 
Het onveiligheidsgevoel daarentegen neemt alsmaar toe!  
Toen meerdere ouders de pers contacteerden na een chirofuif in zaal De Roos en de 
persmedewerker vaststelde dat de genoemde incidenten niet waren opgenomen in het overzicht 
dat door de politie aan de pers werd bezorgd, kon men daar niet uitleggen waarom 
deze voorvallen niet waren opgenomen in de lijst.  

   
Wat moeten we denken van de politie die ter plaatse komt en zelfs niet meer durft te handelen, uit 
schrik om het erger te maken of om te provoceren. Ze zeggen letterlijk tegen de mensen “dat ze 
niet moeten tussenkomen” om niet te provoceren. Waarom zegt de politie op het ene moment dat 
men geen tijd heeft, maar komt men wat later dan toch ter plaatse, nadat diezelfde 
klagers persoonlijk de burgemeester hebben gecontacteerd? Een onnodige tussenstap, lijkt ons.  
   

Is het normaal dat openlijk de vraag wordt gesteld waarom men nu toch een fuif wil organiseren 

terwijl men zou moeten weten dat dit toch verkeerd gaat aflopen? Dat is toch de omgekeerde 
wereld?  
   
Hoe moeten slachtoffers, die net in elkaar geslagen zijn, het ervaren als de veelplegers én bekende 
daders een beetje later gewoon terug op straat rondlopen of zelfs geheel met gerust gelaten 

worden?  
   
Beseft de huidige meerderheid dat veel mensen op dit moment zelf al voorzorgen aan het nemen 
zijn? Sommige ouderen bewapenen zich met een stroomstootwapen of peperspray, uit 
angst. Omdat men niet meer durft buiten te komen in zijn eigen gemeente. Dat is toch te gek voor 
woorden.   
   

Onze inwoners maken zich zorgen over het verloop van de komende Kanaalfeesten. En wie kan het 
hen kwalijk nemen?  
  
Vervolgens horen we onze burgemeester in de kranten spreken over “veiligheidscheques”, om 
beveiliging op evenementen financieel te ondersteunen. Helaas, wij hebben gezocht maar niet 

gevonden.   
  

Wij zochten naar informatie over de veiligheidscheques: hoe je ze als vereniging kan aanvragen en 
wat de vereiste waren om ze te verkrijgen. Wij hebben meerdere verenigen gecontacteerd die 
volgens onze burgemeester aanspraak zouden maken op deze veiligheidscheques, maar ook deze 
wisten niet van het bestaan van deze ondersteuning.  
   
Tenslotte  ook Willebroek Winkelhart vraagt al 2 jaar een oplossing voor het handelscentrum. 

   
Daarom twee heel eenvoudige vragen, maar allicht geen eenvoudige antwoorden:  
   

1.    Hoe gaat de meerderheid deze veiligheidscrisis in onze dierbare gemeente aanpakken, 
zowel preventief als repressief?  
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2.    Waar kunnen verenigen informatie vinden over de veiligheidscheques, hoeveel is er 

begroot voor deze veiligheidscheques en hoeveel jeugdbewegingen of jeugdverenigingen 
hebben hiervoor al een aanvraag ingediend, die voldeed aan alle voorwaarden en ook werd 
uitbetaald? Hoe komt het dat onze verenigingen blijkbaar heel vaak niet weten van het 
bestaan van deze veiligheidscheques?  Hoe werd/wordt daarrond gecommuniceerd? 

 

Besluit: Unaniem 

De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de organisatie van een raadscommissie met als thema 
“opmaak van een globaal plan in kader van preventie overlast & samenleven te Willebroek”. 
 
 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Den Dave 

 
De situatie aan Den Dave blijft levensgevaarlijk, vooral omdat er nog steeds  veel “ Engelse 
fietsers” zijn, waar nog steeds niet tegen wordt opgetreden. 
Het fietspad wordt daar nog steeds als stapelplaats van bouwmateriaal gebruikt ondanks dat 
andere oplossingen mogelijk zijn. 
 
Naar aanleiding van vorige vragen in deze Raad is er geantwoord dat eerst begin dit jaar de 

situatie opnieuw met de aannemer zou besproken worden en nadien vervolgens eind april aan de 
toestand een einde zou komen zoals bij de laatste vraagstelling. 
 
Onze vraag: 
 
Waarom wordt dit niet gerespecteerd en komt er een einde aan de huidige gevaarlijke toestand? 
 

 

 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 

Zwakke weggebruikers in de verschillende industrieparken 
 
Er is reeds herhaaldelijk gewezen op de gevaarlijke toestanden voor zowel fietsers als voetgangers 
in een aantal van onze industrieterreinen (vb De Hulst – Tisselt – Klein-Willebroek). 
 
Daarbij is de belofte gedaan om de toestanden ter plaatse te bekijken en te bespreken met de 
verschillende bedrijven. 

 
Onze vraag: 
 
Hoe ver staat men daarmee? 

 
 
 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Verkeersinfarcten in Willebroek – mogelijke ontsluitingen 
 

Op het einde van de vorige Gemeenteraad is dit aangehaald, over een bijzonder concrete situatie 
ter hoogte van de Dendermondsesteenweg. 
 
Dit is geen alleenstaand geval en om Willebroek uit of in te rijden moet men zeer veel geduld 
hebben. Daarenboven neemt het verkeer op verschillende plaatsen sterk toe. 
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Onze vragen: 

 
Welke structurele oplossingen worden in het vooruitzicht gesteld? 
Is het lang geleden dat er nog verkeerstelligen werden georganiseerd of is dit wel gebeurd? En zo 
ja, waar en wanneer. 

 
Worden er stappen gezet om mogelijke ontsluitingen te bewerkstelligen ( bvb.Kersdonk - 
Akkerlaan) 
 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Coalitie van 30 
 

Op 27 oktober 2021 ging de Coalitie van 30 van start als onderdeel van de fietsdeal van de Grote 

Versnelling. Onder leiding van de stad Leuven engageren Zwalm, Beveren, Genk, Hasselt, Sint-
Niklaas, Mechelen, Aalst en Gent zich om te werken aan een veilige en leefbare bebouwde kom. 

De Coalitie van 30 wil zoveel mogelijk steden en gemeenten motiveren om te werken aan een 
verhoogde verkeersveiligheid en leefbaarheid.  

Onze vraag: 

Gaat onze gemeente ook toetreden tot deze coalitie? 

 

 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 
Fietspaden - fietsveiligheid 

In het kader van de “Grote Versnelling” wordt de nodige aandacht aan het fietsen besteed en 
moeten wij allemaal een tandje bijsteken. 
 
Kranten en gemeentebesturen doen bevragingen naar onveilige toestanden en oproepen tot het 
aanbrengen van ideeën dienaangaande zijn op niet uit de lucht …. 
 

Er komt daar ten andere heel wat respons op en pijnpunten worden vaak zo blootgelegd. 
 
De basis van alles is daarbij de juiste infrastructuur met het juiste materiaal. 
 
Er worden daarbij minimumnormen opgelegd en er zijn de aanbevelingen voor de wegbeheerders 

en zeer zeker voor een correcte inplanting. 
 

De woordvoerder van de fietsersbond pleit nu voor een breedte van 2 meter voor een fietspad 
enkele richting. 
 
Onze vragen: 
 
Gaat ook ons gemeentebestuur zich hiertoe engageren, want wanneer wij in Willebroek de breedte 
van de fietspaden bekijken halen deze op vele plaatsen de huidige minimumnormen niet! 

 
Komt er hier een plan om de fietsinfrastructuur volledig in orde te brengen? 
 
Afgeschermde fietspaden en fietsostrades worden op termijn een must, evenals fietsbruggen en/of 
tunnels. 
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Gaat men zich hier ook engageren? 
 
Gaat men ook naar het fietscomfort kijken en bij aanleg van nieuwe fietspaden bij oplevering de 
fietspadprofilometer inschakelen en ieder geval de verlaging bij inritten van woningen of bedrijven 

vermijden, zoals dit op vele plaatsen zelfs bij nieuw aangelegde fietspaden het geval is (vb. 
Boomsesteenweg)? 
 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

Personeelstekort Spoorlijn 54: Mechelen-Puurs-Sint-Niklaas 

Tijdens het weekend van 14/15 mei was er zaterdag geen treinverkeer tussen Mechelen en Sint-

Niklaas. De spoormaatschappij kampt met een hoog aantal zieken, en daardoor zijn er te weinig 

treinbegeleiders. Er werd daarvoor gekozen om de lijn voor een hele dag te schrappen en in de 
plaats daarvan bussen in te zetten. Voor zondag ging men pas dezelfde ochtend communiceren of 
de trein al dan niet ging uitrijden. Zo kan je natuurlijk niets organiseren als pendelaar van het 
openbaar vervoer. 

Als gemeenteraad moeten we een duidelijk signaal geven, samen met onze collega-raadsleden op 
dit treinlijn dat deze beslissing niet getolereerd werd. De basisbereikbaarheid voor gezinnen en 
pendelaars moet gegarandeerd blijven op dit net. Indien we dit laten passeren vrees ik dat men dit 
in de toekomst nog zal herhalen bij personeelsuitval. 

Onze vraag 

Kan het college of de schepen van Mobiliteit dit aankaarten? 

 

Murat Oner (raadslid, CS&V) verlaat de zitting. 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

Drugsarrestaties 

Begin mei verscheen er een artikel en reportage over arrestaties in onze gemeente en Mechelen: 
Hierbij werden er 88 arrestaties uitgevoerd door het wijkdrugsteam. 

Dit wijkdrugsteam werd een jaar geleden opgericht en richt zich op het aanpakken van drugs en 
dealen in de straten van Mechelen en Willebroek. Het druggebruik neemt de laatste jaren toe, wat 

ook de nodige medische problemen bij gebruikers en ook de overlast in de omgeving doet 
toenemen.  

Onze vragen 

Hoeveel arrestaties waren er op Willebroeks grondgebied?  

Welke preventieve maatregelen worden er genomen om het druggebruik in onze gemeente te doen 

dalen? 
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 

overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

Bankautomaten 

De laatste jaren zien we een trend van dalende fysieke dienstverlening in heel wat sectoren. Zo 
ook in de banksector: de laatste jaren verdwenen er heel wat bankkantoren en geldautomaten. We 
kunnen dit ook staven met provinciale cijfers. Waar er in 2015 nog 682 bankkantoren waren, zijn 
er dat in 2020 nog slechts 453 voor onze provincie. Dat is meer dan ⅓ dat verdwenen is. 

Om die afbouw te milderen belooft Batopin – een alliantie van BNP Paribas Fortis, KBC, Belfius en 
ING – ervoor te zorgen dat 98% van de Belgische bevolking een geldautomaat binnen een straal 
van 5km rond de eigen woning heeft. Dat is een goede zaak, maar gaat dat wel ver genoeg? Het 

gaat hier immers om bankneutrale automaten waar enkel geld afgehaald kan worden, 
geldafhalingen die niet eens gratis zijn. Bovendien is het al heel lang stil rond dit project dat 

eigenlijk al in uitvoer zou moeten zijn. 

Voor veel mensen is dat niet voldoende. Heel wat burgers hebben een bank gewoon nodig voor 
basiszaken als betalingen uitvoeren, overschrijvingen doen of papieren uittreksels krijgen. 
Daarnaast is er zo nu en dan nood aan een fysieke afspraak voor info rond leningen, verrichtingen, 
beleggingen, enz. Senioren zijn vaak niet thuis in het thuisbankieren en krijgen de gapende digitale 
kloof niet overbrugd. Jongeren worden door hun bank enkel nog digitaal ontvangen om te 
informeren naar een lening, dit terwijl het toch vaak om grote bedragen gaat. 

Het gevolg van die verdwijnende dienstverlening is dat mensen zich vaak ver moeten verplaatsen 
tot het volgende bankkantoor. 

De algemene problematiek van dit probleem ligt wellicht niet binnen de bevoegdheid van dit lokaal 
bestuur, maar onze fractie is er niet van overtuigd dat zij geen maatregelen kan nemen om de 

leegloop van fysieke dienstverlening te stoppen of minstens vertragen. Fysieke dienstverlening zou 
immers een basisrecht moeten zijn waar al onze inwoners blijvend gebruik van kunnen maken. En 

wanneer deze bankkantoren toch verdwijnen, moeten inwoners de kans krijgen om mee te 
springen op de digitale trein. Ook daar liggen kansen voor een lokaal bestuur. 

Daarom de volgende vragen: 

1) Kan dit bestuur ons een overzicht bezorgen van hoeveel bankkantoren en geldautomaten er 
sinds 2015 in onze gemeente verdwenen zijn. Wat was de precieze locatie van deze bankkantoren 

en geldautomaten? 

2) Wat zijn de meest genoemde redenen van banken of bankfilialen om onze gemeente of 

bepaalde delen van de gemeente te verlaten? 

3) Heeft dit gemeentebestuur een plan van aanpak om de leegloop van bankkantoren en andere 

zaken die fysieke dienstverlening aanbieden te stoppen of af te remmen? Indien niet, waarom niet? 

4) In Vlaanderen zijn er voorbeelden van gemeenten die overeenkomsten afsluiten om banken in 

de gemeente te houden. In Koksijde betaalt het bestuur bijvoorbeeld jaarlijks 15.000 euro aan BNP 
Paribas Fortis om een bankautomaat open te houden. Een kleine prijs voor een gemeente als hier 
jaarlijks heel wat inwoners mee geholpen zijn. Overweegt dit bestuur gelijkaardige akkoorden te 
sluiten met bankkantoren en automaten om deze dienstverlening te garanderen? Indien niet, 
waarom niet? 

5) De digitale kloof wordt steeds groter, zeker voor senioren. Zij zijn niet mee met het 
thuisbankieren en lopen zo vaak belangrijke info mis. Wil het gemeentebestuur daarom inzetten op 
cursussen digitaal bankieren voor senioren en iedereen die dit nog wil volgen? Zal het 
gemeentebestuur deze zelf organiseren of organisaties die dit reeds aanbieden ondersteunen in 

hun werking? Indien niet, waarom niet? 
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Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

PFAS Stationsplein / Tuinwijk 

Aan het Stationsplein en vermoedelijk ook in een grote perimeter errond werd er bodemvervuiling 
van PFAS vastgesteld. De inwoners in het getroffen gebied kregen een brief toegestuurd met een 
communicatie van de gemeente. 

Bij enkele bewoners lagen de documenten voor de deur of in de brievenbus, als een los bundeltje 
dat niet eens voorzien van een briefomslag. Onbegrijpelijk, gezien het hier toch degelijk om 
belangrijke informatie gaat.  

Inwoners hebben veel vragen en bezorgdheden bij deze ontwikkelingen, en die gaan we niet enkel 
met een paar velletjes papier oplossen. Een infoavond of webinar om de omwonenden mee te laten 

participeren rond deze problematiek lijkt ons noodzakelijk. 

De afgelopen jaren zijn er ook verschillende werken uitgevoerd in de omgeving. Oude woningen 

van Huisvesting werden platgelegd en vernieuwd, in verschillende straten van de Tuinwijk werden 
nieuwe voetpaden en rioleringen aangelegd. 

Onze fractie heeft al een aantal keer geopperd om een bloedonderzoek te laten uitvoeren naar 
verhoogde PFOS waarden bij de inwoners. Aangezien we met een steeds grotere groep te maken 
krijgen in onze gemeente is het misschien geen slecht idee zo’n onderzoek te organiseren. 

Onze vragen 

Waarom is er tot op heden nog geen update geplaatst op onze website? 

Wordt er voor de inwoners in de ruime omgeving ook een webinar/infoavond georganiseerd zoals 
bij De Naeyer? 

Welke maatregelen neemt Volkshuisvesting voor de betrokken verhuurders? Zijn er die een andere 
woning wensen? 

Gaat het bestuur in op onze vraag om een bloedonderzoek te organiseren voor alle getroffen 
inwoners, zowel De Naeyer als Stationsbuurt? 

Welke gevolgen heeft dit voor de werken van Willebroek fase 4? 

 

 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

Kanaalfeesten 

Willebroek heeft vele actieve verenigingen. 
Zij hebben harde klappen gekregen tijdens de coronacrisis en werken hard aan een heropstart. 
Initiatieven zoals een kraampje en een standplaats tijdens evenementen zoals de Kanaalfeesten 
zijn van groot belang voor zowel naamsbekendheid, werkingsmiddelen en ledenwerving. 
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Helaas hebben we vernomen dat verenigingen die eten of drinken willen verkopen niet meer aan 

de markt mogen staan tijdens de kanaalfeesten. Dit is net de plek waar de meeste mensen 
langskomen. 
Wij stellen ons vragen bij deze beslissing. Verenigingen zorgen mee voor de sociale cohesie van 
onze inwoners. We moeten ze dan ook ten volle ondersteunen. 

 
Onze vragen 
 
Wat is de reden dat verenigingen geen kraam meer mogen voorzien aan het marktplein? 
 
Kan er toch een mogelijkheid gecreëerd worden waardoor verenigingen hun eet- en drankstandjes 
kunnen behouden aan de markt? 

 
 
 
Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Marc De Laet, Vooruit fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

SVK Optrek 

Het  SVK (Sociaal Verhuurkantoor) huurt woningen en verhuurt deze door aan diegenen waarvoor 
het niet mogelijk is om te huren op de private huurmarkt. De bedoeling is om net diegenen een 
betaalbare en kwalitatieve woning te kunnen aanbieden, met het oog op langdurige woonzekerheid 
tot op het moment dat de huurder klaar is om door te stromen naar een sociale 

huisvestingsmaatschappij of zelfs uiteindelijk toch de private huurmarkt. Het is dan ook een door 
het Vlaams Gewest erkende SVK. Zij huren panden op de private huurmarkt in onze gemeente, 
Klein Brabant en de Rupelstreek. 

Blijkbaar hebben de colleges in zowel Boom als Willebroek het verbod gegeven aan SVK Optrek om 
nog panden te huren in beide gemeenten. Zeer frappant dat dit gebeurd in tijden waarin er zoveel 
kwetsbare huurders zijn en de nood zo hoog is voor een woning. 

Onze vragen 

Wat is de reden dat men dit verbod heeft opgesteld in Boom en Willebroek? 

 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Gert Boey, CD&V fractie, 
overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur. 

(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 
 
Organisatie ZOWI 

De zomer komt eraan en ook de ZOWI staat op stapel. Voor vele ouders een belangrijke bron van 

opvang tijdens de zomermaanden. Uiteraard willen wij als CD&V dat deze opvang ook kwalitatief 

georganiseerd kan worden. Dit begint natuurlijk bij kwalitatief opgeleide monitoren.  

Ook de ‘nieuwe’ locatie (Huis van de vrije tijd) is welgekomen en ik denk dat de kinderen staan te 

trappelen om dit te nieuwe terrein en gebouw te verkennen. Wordt er ook nagedacht over de 
verkeersveiligheid rondom deze nieuwe site? Vanuit de buurt vernemen we dat het verkeer in de 
buurt van De Schalk (logischerwijs) drukker wordt. Aangezien er honderden kinderen op deze site 
zullen toekomen (nu en tijdens de vakantie) is het volgens ons aangewezen om de 
verkeersveiligheid in de buurt te verhogen. 

 
Onze vragen: 
- Wij stimuleren via subsidies de (sport/jeugd)verenigingen om hun kwaliteit te verhogen. Doen we 
dit ook bij ZOWI? Hoeveel monitoren van ZOWI zijn er op dit moment opgeleid (hoeveel hebben er 
een animatorcursus en hoeveel een hoofdanimatorcursus)?  
- Wat is de maximumcapaciteit van deelnemers aan alle activiteiten binnen ZOWI in de nieuwe 

locatie en hoeveel monitoren staan daar dan tegenover? 
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- Wordt de verkeerssituatie rond site De Schalk bekeken en geëvalueerd? Worden er ingrepen 

gedaan zodanig dat ouders veilig hun kinderen kunnen afzetten aan het Huis van de vrije tijd? 
 
 

Bouwen en wonen 

Omgeving 

12. Volkshuisvesting Willebroek - Jaarlijkse statutaire vergadering der 

vennoten - 20 juni 2022 

Punt op de agenda geplaatst op verzoek van de heer Jeroen De Jonghe, N-VA fractie, en 
mevrouw Nelleke Van de Ven, Groen fractie, overeenkomstig artikel 21 van het decreet 

lokaal bestuur. 
(de tekst wordt integraal overgenomen van de tekst van de indiener) 

 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Door Volkshuisvesting Willebroek cvba wordt ons bestuur met een schrijven, ontvangen op 3 mei 
2022, uitgenodigd voor de jaarlijkse statutaire vergadering der vennoten van maandag 23 mei 
2022 om 20u00 in Restaurant Sacchetti’s, Sasplein 9, 2830 Willebroek. 
 

Feiten en context 

Punten op de agenda: 
1. Akteneming van het proces-verbaal van de Algemene Vergadering van 25 mei 2021. 

2. Kennisname van het verslag van de raad van bestuur over de verrichtingen van het 
dienstjaar 2021, het bijzonder verslag m.b.t. het toezicht op het sociaal oogmerk van 

de vennootschap en de klachtenrapportering 2021. 
3. Kennisname van het verslag van de commissaris en besluitvorming over de 

goedkeuring van de jaarrekening 2021. 
4. Kwijting aan bestuurders en commissaris. 
5. Ontslag en benoeming bestuurders. 

6. Indexatie zitpenningen bestuurders en voorzitter. 
7. Omvorming tot woonmaatschappij. 
8. Varia. 

 
Vertegenwoordigers, zoals bepaald in de gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019: 
 

Vertegenwoordiger voor de gemeente: Eddy Bevers  
Plaatsvervanger voor de gemeente : Luc Spiessens 
 
Vertegenwoordigers, zoals bepaald in de OCMW-raadsbeslissing van 25 januari 2022: 
 

Vertegenwoordiger voor het OCMW: Mina Koukas 
Plaatsvervanger voor het OCMW: Ilse Lenvain 

 

Juridische grond 

Volgens de statuten van de SM voor Volkshuisvesting, artikel 14, worden de bestuurders die het 
gemeentebestuur vertegenwoordigden gekozen onder de kandidaten die door het betrokken 
openbaar bestuur worden voorgedragen. De duur van hun mandaat wordt vastgesteld op 6 jaar 
(legislatuur). 
 

Artikel 423, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de 
deelnemende gemeenten hun vertegenwoordigers voor een algemene vergadering van een 
opdrachthoudende vereniging bij gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de 
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gemeenteraad en dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden 

herhaald voor elke algemene vergadering.  
 
Decreet lokaal bestuur. 
 

De gemeenteraadsbeslissing van 26 februari 2019 waarbij de vertegenwoordigers en de vervangers 
van ons bestuur werden aangeduid voor de duur van de huidige legislatuur. 
 
De OCMW-raadsbeslissing van 25 januari 2022 waarbij de vertegenwoordigers en de vervangers 
van ons bestuur werden aangeduid voor de resterende duur van de huidige legislatuur.  
 

Adviezen - argumenten 

Aangezien er geen gemeenteraad plaatsvond tussen de ontvangst van de uitnodiging en de datum 
van de Algemene Vergadering wordt, na overleg tussen het College van Burgemeester en 
Schepenen en de SM voor Volkshuisvesting, voorgesteld de beslissingen uit te stellen en een 
nieuwe algemene vergadering ter goedkeuring van voorgaande agendapunten vast te leggen op 

maandag 20 juni 2022. Dit omdat de vertegenwoordigers niet officieel gemandateerd werden door 
de gemeenteraad om te beslissen over voorgaande agendapunten.  

Op de Algemene Vergadering van 23 mei 2022 zullen wel het jaarverslag en de jaarrekening  
worden toegelicht met mogelijkheid tot vraagstelling, maar er zullen geen beslissingen worden 
genomen. 

Financiële gevolgen & communicatie 

NVT 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 onthouden zich: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad besluit: 
 
Artikel 1: 
kennis te nemen van het schrijven, ontvangen op 3 mei 2022, van Volkshuisvesting Willebroek 

cvba, waarbij ons bestuur wordt uitgenodigd op de jaarlijkse statutaire vergadering der vennoten 

van 23 mei 2022.  
 
Artikel 2: 
zijn goedkeuring te hechten aan voormelde agenda van de jaarlijkse statutaire vergadering der 
vennoten van 23 mei 2022 en deze agendapunten te laten goedkeuren op de extra algemene 
vergadering van maandag 20 juni 2022. 

 
Artikel 3: 
de vertegenwoordigers van de gemeente die zullen deelnemen aan de jaarlijkse statutaire 
vergadering der vennoten van 23 mei 2022 en 20 juni 2022, op te dragen hun stemgedrag af te 
stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake de agendapunten, cfr. 
artikel 2 van de onderhavige beslissing; en 
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Artikel 4: 
kennisgeving hiervan te verrichten aan Volkshuisvesting Willebroek cvba, A. Van Landeghemplein 
2, 2830 Willebroek, ter attentie van het secretariaat. 
 

 

Welzijn 

Integrale veiligheid 

13. Integrale veiligheid : Goedkeuring politieverordening van 24 mei 2022 

inzake het uitvaardigen van een tijdelijk samenscholingsverbod wegens de 

aanhoudende openbare ordeverstoring in het centrum van Willebroek 

Motivering 

 

Voorgeschiedenis 

Politieverordening van 24 mei 2022 inzake het uitvaardigen van een tijdelijk samenscholingsverbod 
wegens de aanhoudende openbare ordeverstoring in het centrum van Willebroek. 

 

Feiten en context 

Op het grondgebied van de gemeente Willebroek wordt de laatste weken op verschillende plaatsen 
de openbare rust en veiligheid ernstig verstoord door jongeren en jongvolwassenen, dit door 
verschillende vechtpartijen, bedreigingen, beschadigingen en vandalisme, verbale en fysieke 
agressie, nachtgerucht en nachtelijke samenscholingen die de veiligheid en rust van de inwoners van 

Willebroek ernstig verstoren. 
 
De jongeren en jongvolwassenen betrokken bij de openbare ordeverstoring houden zich op en 
verplaatsen zich vaak in afzonderlijke groepjes van 3 tot 20 personen. 

 
Niettegenstaande de eerdere waarschuwingen en de tussenkomsten en controles door de lokale 
politie, blijven de jongeren terugkomen naar het centrum, en blijven de meldingen en vaststellingen 

van geweld, beschadigingen, nachtelijke overlast en rumoer toenemen.  
 
Door deze aanhoudende openbare ordeverstoring wordt de rust en veiligheid van andere inwoners 
en bezoekers van Willebroek ernstig in gedrang gebracht. 
 
 

Juridische grond 

- Artikel  119, eerste lid en artikel 135 §2, 2° van de Nieuwe Gemeentewet. 
- Wet van 24 juni 2013 betreffende de gemeentelijke administratieve sancties.  
- Artikel 217 e.v. van de gecoördineerde versie van de algemene bestuurlijke politieverordening  

van de gemeente Willebroek. 
 

Adviezen - argumenten 

 
Overwegende de toelichting van de korpschef op de raadscommissie van 18 mei 2022; 
 
Overwegende de bestuurlijke procedure die de burgemeester voert voor individuele maatregelen en 
waarvoor de nodige termijn/tijd dient gerespecteerd te worden; 
 
Overwegende de bevoegdheid van de gemeenteraad en de toelichting van de korpschef op een 

dringende vergadering van het college van 20 mei 2022 met de hierna volgende argumenten: 
 
Overwegende dat de verstoring van de openbare orde derhalve reëel en ernstig is; 
 



36 

Overwegende dat deze openbare ordeverstoring zich hoofdzakelijk situeert in het centrum van 

Willebroek, in het bijzonder in of in de onmiddellijke omgeving van het Café het Volkshuis en feestzaal 
De Roos; in de verbindingsweg tussen de Schoolweg en de August Van Landeghemstraat (“het 
Schoolweggetje”) en de onmiddellijke omgeving daarvan; en op het Louis De Naeyerplein;    
 

Overwegende dat de gemeenten tot taak hebben te voorzien, ten behoeve van de inwoners, in een 
goede politie, door het tegengaan van inbreuken op de openbare rust zoals vechtpartijen en twisten 
met volkstoeloop op straat, tumult verwekt in plaatsen van openbare vergadering, nachtgerucht en 
nachtelijke samenscholingen die de rust van de inwoners verstoren, en door het handhaven van de 
orde op plaatsen waar mensen samenkomen; 
 
Overwegende de noodzakelijkheid om tijdelijk de nodige maatregelen te treffen zodat de openbare 

veiligheid en rust van elke inwoner in Willebroek kan worden gevrijwaard en nieuwe verstoringen 
van de openbare orde kunnen worden voorkomen; 
 
Overwegende dat deze maatregelen tijdelijk zijn en zullen worden geëvalueerd op de eerstvolgende 
gemeenteraad van 28 juni 2022. 

 

Financiële gevolgen & communicatie 

 

Besluit: 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Georges Meeus, Marc De Laet, Anita 

Moens, Nick Boeykens, Robbe Carleer, Jeroen Van Santvoort 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Eddy Bevers, Eddy Moens, Michel Eeraerts, 

Daniel De Maeyer, Carine Praet, Jeroen De Jonghe, Alain Aelbrecht, Solange 

Cluydts, Luc Spiessens, Ronald Somers, Ilse Lenvain 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 1 stemmen tegen: Kevin Eeraerts 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 4 onthouden zich: Serkan Bozyigit 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Bavo Anciaux 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Hilde Van Dyck, Gert Boey, Maaike Bradt 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Nelleke Van de Ven, Thierry Serrien, Mina 

Koukas 

Voor de fractie Onafhankelijk raadslid 3 onthouden zich: Rudi Kennes 

De gemeenteraad keurt de politieverordening van 24 mei 2022 inzake het uitvaardigen van een 

tijdelijk samenscholingsverbod wegens de aanhoudende openbare ordeverstoring in het centrum van 
Willebroek goed.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dirk Blommaert Eddy Moens 

Algemeen Directeur Voorzitter 

 


